
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 13. maj 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 743
Mener ministeren, at der er ordentlig underretning om bivirkninger, når der på
medicin.dk, som mange læger bruger som opslagsdatabase, står ”kan om
nødvendigt anvendes” for SSRI-medicin, når betegnelsen ”kan om nødvendigt
anvendes” er den betegnelse, der bruges, når der bl.a. ikke er evidens for fo-
sterskade, når ministeren selv 4. marts 2011 i svaret på spørgsmål 520 oplys-
te, at en bivirkning ved brug af SSRI kunne være at nyfødte døde? Vil ministe-
ren gøre noget, for at ændre på denne praksis?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Özlem Sara Cekic (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ozlem.Cekic@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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